
Protokół

 Z posiedzenia XLV Sesji  Rady Gminy

w  dniu  10 listopada 2010  roku

Posiedzenie XLV Sesji Rady Gminy  otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan

Tadeusz Michel. Przywitał  przybyłych na sesję Radnych, Wójta Gminy, z-cę Wójta Gminy,

Dyrektorów Szkół, Kierowników Jednostek, Panią Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej,

Sołtysów Sołectw Gminy.  Nastąpiło stwierdzenie quorum. Na 15 osobowy skład  Rady

w posiedzeniu uczestniczy 14 członków Rady. Nieobecny Radny Bogdan Kozacki.   Lista

stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Następnie Przewodniczący  Rady Gminy odczytał porządek obrad  posiedzenia XLV Sesji

Rady Gminy.

1. Sprawy regulaminowe.

2. stwierdzenie quorum,

3. Podsumowanie pracy Rady Gminy Świerzno V kadencji za lata 2006 – 2010

- Wystąpienie Przewodniczącego Rady Gminy

- Wystąpienie Zastępcy Wójta

4. Zakończenie posiedzenia.

Porządek obrad posiedzenia XLIV sesji Rady Gminy został przyjęty jednogłośnie po

zmianach. (zał. nr 2).

3.  Podsumowanie pracy Rady Gminy Świerzno V kadencji za lata 2006 – 2010

- Wystąpienie Przewodniczącego Rady Gminy

Przewodniczący Rady Gminy w swoim wystąpieniu  podsumował pracę Rady Gminy za lata

2006 – 2010, powiedział między innymi: w piątej kadencji  odbyły się 44 posiedzenia Rady

Gminy, zostały podjęte 232 uchwały  związane z bieżącą działalnością Gminy i realizacją

inwestycji na terenie Gminy Świerzno.

 Rada Gminy jak i Komisje Stałe Rady Gminy pracowały na podstawie ustalonych  rocznych

planów pracy. Frekwencja radnych na posiedzeniach wynosiła ponad 90% ustawowego

składu Rady i posiedzenia odbywały się planowo i według ustalonego porządku posiedzenia.

Uchwały przedkładane  na posiedzeniach były podejmowane jednogłośnie lub większością

głosów i były realizowane zgodnie z ustalonymi zasadami. Podejmowane uchwały dotyczyły

bieżącej działalności Gminy jak i na realizację inwestycji związanych z poprawą  bytową

mieszkańców i estetyzacji poszczególnych  miejscowości.
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Podjęliśmy uchwały o zatwierdzeniu planów rozwoju miejscowości , które pozwoliły nam na

pozyskanie środków

z dotacji na remont świetlic, wyposażenie tych świetlic ich wyposażenie , zagospodarowanie

miejscowości, urządzenie placów zabaw.

Zostało wybudowane boisko Orlik w Gostyniu, drugie takie jest robione w Stuchowie,

kolejne  bardzo ważne inwestycje, które przyczyniły się do poprawy warunków bytowych

mieszkańców naszej Gminy to budowa kanalizacji i oczyszczalni w miejscowości Sulikowo,

przebudowa drogi Gostyń – Trzebieradz, przebudowa drogi w Stuchowie, została

przeprowadzona renowacja płyty boiska w Stchowie. Te inwestycje służą i będą służyły

mieszkańcom  naszej gminy. Podejmując decyzje jako radni zawsze kierowaliśmy się dobrem

mieszkańców naszej gminy. Dlatego bardzo dziękuję: radnym, Wójtom, Pani Skarbnik,

Dyrektorom Szkół i sołtysom naszej gminy za te 4 lata współpracy.

b. Wystąpienie Wójta

p. Wójt – realizacja zadań – czy to dużo nie wiem ale jak na nasz budżet to chyba dużo. Do

tych wszystkich inwestycji należałoby  dołożyć jeszcze elewację szkoły podstawowej

w Gostyniu. Chciałbym podziękować wszystkim za te 4 lata pracy wszystkim Radnym,

Dyrektorom, Kierownikom Jednostek i Sołtysom. Dziękuję bardzo.

c. wystąpienie z-cy Wójta

z-ca Wójta – chciałbym również wszystkim podziękować za te 4 lata współpracy, chciałbym

jeszcze dodać, że dzięki środkom unijnym uruchomiliśmy przedszkola Małe przedszkole –

duża szansa i Szpan.

Uważam i takie jest moje odczucie , że te 4 lata nie poszły na marne, że wspólnie

dokonaliśmy czegoś, co będzie służyło mieszkańcom tej gminy. Dziękuję bardzo jeszcze raz

wszystkim.

Kolejne  podziękowania  w  stronę Rady  jak  i  Wójtów  Gminy  Świerzno  złożyła  Pani  Teresa

Cieślikiewicz  Dyrektor Szkoły Podstawowej w Stuchowie w imieniu wszystkich

Dyrektorów.

Dziękowała za dobrą współpracę i życzyła sobie jak i wszystkim Dyrektorom  na przyszły

czas takiej współpracy pomiędzy Władzami Gminy.

Kolejne podziękowania złożyła Pani Irena Gołębiewska Sołtys Sołectwa Gostyniec za

współpracę i za pomoc w realizacji zadań na danym sołectw.
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Następnie Wójt Gminy  Pan Tadeusz Mandziak i Przewodniczący Rady Gminy Pan Tadeusz

Michel wręczyli Radnym, Dytektor Szkół i Kierownikom Jednostek  podziękowania.

 Przewodniczący Rady Gminy – czy są jeszcze jakieś wnioski i zapytania. Nie widzę. Wobec

powyższego porządek obrad  uważam za wyczerpany i zamykam posiedzenie XLV Sesji

Rady Gminy w dniu  10 listopada 2010 roku. Dziękuję.

Protokołowała:

Putyrska B.


